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SA.0002.7.2013 

Protokół nr XXXI/13 

z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie w dniu 25 września 2013 r. 

 

Obecni: 

 13 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni: radny Dariusz Orawiec i radny 

Mirosław Sobel  

 wszyscy sołtysi według załączonej listy obecności 

 pracownicy Urzędu Gminy; Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, zastępca Wójta Gminy Tomasz 

Jaszowski, Skarbnik Gminy Beata Kubaczka, sekretarz Gminy Bogusława Podżorska, inspektor 

Danuta Tomiczek,  

 goście: radni powiatowi Jarosław Bodak i Jerzy Sikora, przedstawiciele Rady Rodziców 

Aleksandra Górniak i Lucyna Bodak. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXI sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka o godzinie 12.00 otworzył sesję słowami: 

"otwieram XXXI sesję Rady Gminy Goleszów". Przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów 

oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w momencie otwarcia sesji w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Nieobecni radni to: Dariusz Orawiec, Mirosław Sobel i Leszek Szlauer. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przed sesją i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXI sesji Rady Gminy Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. .  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

6. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2013 r. 

7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.  

9. Informacja o funkcjonowaniu szkół, przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych radnych 

Gminy Goleszów za rok 2012. 

11. Informacja o dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu przez Wójta 

Gminy. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

15. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

15.1. uchylenia uchwały Rady Gminy Goleszów nr 0007.42.2013 z dnia 22 maja 2013 r., 

15.2. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 

15.3. określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami, 

15.4. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2013-2023, 

15.5. zmian budżetu Gminy na 2013 rok. 

16. Wolne wnioski. 

17. Informacje. 

18. Zakończenie XXXI sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski w sprawie 

zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z obecnych nie zawnioskował o zmianę. Wobec braku głosów Przewodniczący uznał, iż 

przedstawiony porządek obrad został przyjęty. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski w sprawie 

zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z obecnych nie zawnioskował o zmianę. Wobec braku głosów Przewodniczący uznał, iż 

przedstawiony porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze rady i 

wystawiony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Wobec braku uwag 

Przewodniczący Rady Gminy uznał, że protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

Informacje o pracach komisji kolejno przedstawili: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji, które odbyło się 17 września sporządzono sprawozdanie z działalności 

Komisji za I półrocze oraz przeanalizowano przeprowadzone w roku 2013 roku przetargi. Komisja 

sformułowała dwa następujące wnioski: 

1. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Gminy Goleszów o wyznaczenie Komisji Rewizyjnej 

na październikowe posiedzenie przeprowadzenie kontroli dokumentacji przetargowej przetargu 

dotyczącego odbioru, transportu i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu gminy 

Goleszów. 

2. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Gminy Goleszów o wyznaczenie Komisji Rewizyjnej 

na październikowe posiedzenie przeprowadzenie kontroli kosztorysu modernizacji świetlicy 

gminnej w Lesznej Górnej. 

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poddał pod głosowanie w/w wnioski.  

W obu głosowaniach wzięło udział 12 radnych. 

Wniosek nr 1 został przyjęty jednogłośnie tj. 12 głosami „za”. 

Wniosek nr 2 został przyjęty jednogłośnie tj. 12 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Karol 

Lipowczan poinformował, że 18 września członkowie Komisji zapoznali się ze stanem prac nad 

studium zagospodarowania przestrzennego gminy Goleszów oraz terminami ważności 
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dokumentacji i zezwoleń dotyczących budowy oczyszczalni i kanalizacji na terenie Goleszowa 

Dolnego. Decyzje te są ważne do: 21.11.2015 r., 12.07.2014 i 19.10.2014. Na posiedzeniu Wójt 

Gminy Krzysztof Glajcar złożył wniosek o zamknięcie inwestycji pod nazwą budowa oczyszczalni 

ścieków i budowa kanalizacji w Goleszowie po upływie terminu ważności decyzji w dniu 

12.07.2014 r. Jednakże wniosek ten został przez Komisję odrzucony. Następnie zaopiniowano 

projekt uchwały w sprawie określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami i Komisja wnioskuje o: 

1. zmianę projektu uchwały w sprawie określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami w części dotyczącej częstotliwości uiszczania opłat. Komisja 

uważa, że opłaty powinny być pobierane co dwa miesiące a nie co miesiąc, 

2. ponowne przeliczenie stawki za wywóz odpadów komunalnych i o wprowadzenie nowej stawki 

wraz z pozostałymi koniecznymi zmianami dotyczącymi wywozu odpadów.  

 

W tym momencie na salę posiedzeń wszedł radny Leszek Szlauer. Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

powiadomiła, że komisja której przewodniczy obradowała 19 września. Członkowie Komisji 

otrzymali pisemne informacje na temat funkcjonowania szkół, przedszkoli, oddziałów i punktów 

przedszkolnych w roku szkolnym 2013/14 i przyjęli te informacje bez uwag. Pozytywnie 

zaopiniowano także wniosek przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki panu Witoldowi 

Pieńkowskiemu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Leszek Szlauer powiadomił, iż Komisja 

obradowała wczoraj od godz. 13.00. Na posiedzeniu wysłuchano przewodniczącej Rady Rodziców 

przy publicznym przedszkolu w Goleszowie w sprawie zajęć języka angielskiego w przedszkolu. 

Rodzice proponowali, by lekcje te były finansowane z dotacji jaką gmina otrzymuje na przedszkola. 

W tej sprawie Komisja postawiła trzy wnioski: 

1. by inspektor ds. oświaty wystosował do odpowiednich instytucji pisemne zapytanie w sprawie 

możliwości opłacenia zająć dodatkowych z języka angielskiego w przedszkolu z dotacji celowej 

otrzymanej na przedszkola. 

2. sporządzenie wykazu zajęć realizowanych w czasie zajęć dodatkowych w przedszkolu 

publicznym od godz. 13.00 do godz. 16.00. 
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3. Komisja przyjęła wniosek radnego Pawła Górniaka w sprawie przesunięcia środków na 

nauczanie języka angielskiego w przedszkolu publicznym w Goleszowie i w jego oddziałach z 

paragrafu, w którym zapisano otrzymaną dotację celową.  

Kolejno bez uwag przyjęto informację o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2013 r. oraz 

pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Goleszów na lata 2013-2023 oraz w sprawie zmian budżetu Gminy na 2013 rok. 

W tym momencie radny Paweł Górniak poprosił o dołączenie do protokołu pisemnej informacji 

dot. finansowania zajęć w przedszkolach. Informację tą radny dostarczył pozostałym radnym przed 

sesją. Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.6. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2013 r. 

Komisja Rewizyjna sporządziła i przyjęła sprawozdanie ze swojej działalności za I półrocze 2013 r.  

na posiedzeniu w dniu 17 września 2013 r. Sprawozdanie to zostało przekazane radnym. Wobec 

braku uwag i propozycji zmian sprawozdanie to zostało przyjęte przez aklamację i stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wójt Gminy podziękował wszystkim zaangażowanym w organizację Gminnych Dożynek 

Gminnych  - szczegółowa informacja dotycząca organizacji i finansowania imprezy została 

przekazana radnym na piśmie w dniu sesji i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Kolejno zastępca wójta Tomasz Jaszowski poinformował o następujących wydarzeniach: 

 7 września odbył się w Dzięgielowie wyścig rowerowy „Cross Bike”, 

 29 czerwca odbyły się Mistrzostwa Firm w Piłce Nożnej, 

 zorganizowano VII Transgraniczne Amatorskie Mistrzostwa Gminy Goleszów w Siatkówce 

Plażowej, 

 14 września, w Wędryni miała miejsce Olimpiada Gmin Partnerskich, 

 17 sierpnia 2013 r. w Goleszowie odbyła się V Impreza Promocyjno-Aktywizująca, 

zorganizowana przez Lokalną Grupę Działania „Cieszyńska Kraina” przy współpracy z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury w Goleszowie i Gminą Goleszów. 

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że do Rady Gminy 

wpłynęły następujące pisma: 
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 Biblioteka Śląska przedstawiła dane statystyczne dotyczące Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Goleszowie, 

 list otwarty radnego Bogusława Koneckiego, 

 skarga na pracownika urzędu – pismo zostało przekazane do rozpatrzenia wójtowi gminy, 

zgodnie z właściwościami, 

 sprzeciw mieszkańców ul. Beskidzkiej w Puńcowie w sprawie częściowego  remontu ulicy, 

 Rada Rodziców przy Przedszkolu w Goleszowie przesłała pisma, które zostały przekazane 

Wójtowi Giny – zgodnie z właściwościami, 

 wszyscy radni otrzymali pismo w sprawie podatków w Gminie Goleszów. 

 

Ad.8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.  

Radni otrzymali w ustawowym terminie informacje o przebiegu wykonania budżetu gminy 

Goleszów za I półrocze 2013 r. – załącznik nr 7 do protokołu. 

Informacja ta została pozytywnie przyjęta przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję na ten temat, a wobec braku 

głosów w dyskusji uznał, że informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Goleszów za I 

półrocze 2013 r. została przyjęta bez uwag. 

 

Ad.9. Informacja o funkcjonowaniu szkół, przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 

Radni otrzymali pisemną informację o funkcjonowaniu szkół, przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych – informacja ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję na ten temat, a wobec braku 

głosów w dyskusji uznał, że informacja ta została przyjęta bez uwag. 

 

Ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Goleszów za rok 2012. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kohut odczytał przygotowaną przez 

przewodniczącego Rady Gminy Kazimierza Wisełkę informację na temat oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Goleszów za rok 2012.  

Informacja ta stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.11. Informacja o dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu przez 

Wójta Gminy. 

Radni otrzymali pisemną informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych pracowników 

urzędu przygotowaną przez Wójta Gminy.  

Informacja ta stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad.12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami 

interpelacje złożyli radni: Piotr Nowak i Krzysztof Kohut. Ponieważ ich treść jest dostępna na 

stronach BIP’u nie zostały one odczytane na sesji. Kopie interpelacji stanowią załączniki nr 11 i 12 

do protokołu.  

Następnie z zapytaniami wystąpili: 

Radny Bogusław Konecki zapytał o możliwość wymiany uszkodzonej bariery na przystanku w 

Cisownicy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zgłosił problem gromadzącej się wody na drodze 

w Cisownicy za tartakiem. Uznał także, że ustawienie na skrzyżowaniu w Godziszowie przy 

strażnicy znak stopu nie poprawiło bezpieczeństwa. Zdaniem radnego lepszym rozwiązaniem 

byłoby zamontowanie tam lustra. Radny zgłosił także problem słupów energetycznych na ul. 

Kasztanowej w Godziszowie. 

Radny Paweł Górniak zapytał „czy środki dodatkowe na zajęcia w przedszkolu będą i dlaczego nie 

będzie ich od października?”. 

Radny Karol Sojka stwierdził, że w otrzymanej odpowiedzi na jego interpelację nie zgadza się z 

punktem dotyczącym chodnika w Bażanowicach. Radny złożył wniosek o zorganizowanie 

spotkania z przedstawicielami starostwa na terenie Bażanowic i ustalenia zakresu koniecznych prac.  

Radny Piotr Nowak poinformował, że w odpowiedzi na jego interpelację z czerwca br. podano 

liczbę dzieci, które ewentualnie korzystałyby z placu zabaw w Kisielowie Radny zwrócił się 

pytaniem do Wójta, czy „Wójt uważa, że więcej dzieci się już w Kisielowie nie urodzi?”. 

Radny Leonard Musioł poprosił o monitorowanie w starostwie sprawy remontu drogi na 

Miechowym Kopcu.  

 

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wójt Gminy poinformował, że: 
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 zostanie wystosowane pismo do energetyki w sprawie słupów na ul. Kasztanowej w 

Godziszowie, 

 nie wiadomo, kiedy zostanie przekazana subwencja na przedszkola. Wójt Gminy uznał, że 

dotacja rządowa to zmiana  reguł w czasie trwania roku szkolnego. Dotacja rządowa będzie 

dotacją celową i podlegać będzie szczególnym rozliczeniom. Wójt Gminy zapewnił, że 

zostanie wystosowane pismo w sprawie wyjaśnienia wątpliwości, czy pieniądze z dotacji 

celowej mogą być przeznaczone na zorganizowanie zajęć dodatkowych w przedszkolu, 

 informacja dot. liczby dzieci korzystających z placu zabaw w Kisielowie jest informacją 

statystyczną. Wójt Gminy zwrócił uwagę na fakt, że na terenie Kisielowa istnieje już plac 

zabaw, 

 o terminie spotkania z przedstawicielami starostwa w sprawie chodnika dla pieszych w 

Bażanowicach radny Karol Sojka zostanie poinformowany, 

 

W dalszej części radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że trwa dochodzenie w sprawie 

zniszczenia bariery w Cisownicy. Po ustaleniu sprawcy zostanie ona naprawiona, a znak stopu w 

Godziszowie został postawiony po objeździe dróg przez służby drogowe starostwa.  

Kolejno radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że na posiedzeniu komisji drogowej w 

starostwie złożył wniosek o utwardzenie pobocza drogi w Bażanowicach. Dyskutowana była też 

sprawa znaku w Godziszowie oraz zniszczonej bariery w Cisownicy. 

 

Ad.14. Wybór laureata Srebrnej Cieszynianki. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że w tym roku wpłynął jeden 

wniosek o przyznanie Lauru Srebrnej Cieszynianki. Proponuje się by Laur ten przypadł panu 

Witoldowi Pieńkowskiemu. Uzasadnienie wniosku stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego wniosku. 

 

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zaproponował zmianę 

porządku polegającą na wprowadzeniu jako punktu 15.6. projektu uchwały w sprawie zlecenia 

Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli, w związku z wnioskiem Komisji Rewizyjna.  

 

Zmiana porządku obrad została poddana pod głosowanie. Porządek obrad został zmieniony 13 

głosami „za”. 
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Ad.15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

15.1. uchylenia uchwały Rady Gminy Goleszów nr 0007.42.2013 z dnia 22 maja 2013 r. – projekt 

uchwały został przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia. Przewodnicząca Komisji Ludwika Czyż poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów w 

dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr 0007.55.2013 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Goleszów nr 0007.42.2013 z 

dnia 22 maja 2013  została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

15.2. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki. 

Radni zapoznali się kandydaturą pana Witolda Pieńkowskiego w punkcie 14 porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów w 

dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr 0007.56.2013 w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

15.3. określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami – 

projekt uchwały został przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poinformował, że 

Komisja zaopiniowała go pozytywnie ale pod warunkiem wprowadzenia zmiany polegającej na 

wprowadzeniu opłat uiszczanych co dwa miesiące a nie miesięcznie. Komisja uważa, że opłaty 
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wnoszone co dwa miesiące nie spowodują kumulacji wydatków w gospodarstwach domowych i 

odciążą pracowników gminy, którzy księgują wpłaty.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Inspektora Danuta Tomiczek powołała się na art. 6i ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach, w którym ustawodawca narzuca obowiązek pobierania opłat miesięcznych. Inspektor 

stwierdziła także, że część mieszkańców woli płacić mniejsze sumy raz w miesiącu. Z tą 

wypowiedzią zgodziła się radna Ludwika Czyż, która również zbiera takie głosy od części 

mieszkańców.  

Radny Bogusław Konecki nie zgodził się z przedstawioną interpretacją art. 6i i powołał się na inne 

gminy, które pobierają opłaty kwartalne. Radny podniósł także kwestię konieczności zmian 

deklaracji w przypadku zmiany uchwały. W tym momencie inspektora Danuta Tomiczek 

poinformowała, że gminy te są właśnie w trakcie zmian częstotliwości pobierania opłat. Inspektora 

uznała także, że nie będzie konieczności zmiany deklaracji. 

Za wprowadzeniem miesięcznych opłat opowiedział się Wójt Gminy Krzysztof Glajcar oraz 

przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka. Przewodniczący dodał także, że Komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa nie sprecyzowała jaką zmianę chce 

wprowadzić do projektu uchwały. 

W tym momencie zaprotestował przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Karol Lipowczan, który stwierdził, że Komisja zaproponowała konkretną 

zmianę, a kwestię samego zapisu w uchwale Komisja pozostawiła pracownikom urzędu.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka złożył wniosek w sprawie ponownego 

skierowania projektu uchwały do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 9 radnych 

„Przeciw” głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

 

15.4. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2013-2023 – projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów w 

dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 
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Uchwała nr 0007.57.2013 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 

lata 2013-2023 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

15.5. zmian budżetu Gminy na 2013 rok - projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów w 

dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr 0007.58.2013 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2013 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

15.6. zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli. 

W związku z wnioskiem Komisji Rewizyjna o wyznaczenie na październikowe posiedzenie 

przeprowadzenie kontroli dokumentacji przetargowej przetargu dotyczącego odbioru, transportu i 

zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu gminy Goleszów oraz  kontroli kosztorysu 

modernizacji świetlicy gminnej w Lesznej Górnej przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli. 

Uchwała nr 0007.59.2013 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Sesję opuścił radny Karol Sojka. Od tej pory w sesji uczestniczy 12 radnych. 
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Ad.16. Wolne wnioski. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek zapytała czy w sołectwach zostaną wykonane prace drogowe 

wnioskowane po objeździe dróg? 

Sołtys Werner Zając zapytał o powody dopłacania do oświaty 5 mln zł z  budżetu gminy oraz o 

nowe zasady w sprawie zimowego utrzymania dróg na ten rok. 

Sołtys Franciszek Giecek uznał, że koniecznym jest, by Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa zajęła się problemem domów letniskowych, które nie podpisały 

umowy na wywóz odpadów.  

Radny Piotr Nowak stwierdził, że Wójt Gminy zlecił geodetom wymierzenie terenu w Kisielowie w 

celu jego sprzedaży, a teren ten mieszkańcy Kisielowa chcieli przeznaczyć na plac zabaw. Radny 

zapytał o procedurę sprzedaży terenów gminnych oraz o to, skąd wzięła się kwota 39346 zł, którą 

Wójt Gminy podał w odpowiedzi na interpelację radnego jako cena odrolnienia działki 259 w 

Kisielowie.  

Następnie radny Piotr Nowak złożył wniosek w sprawie wstrzymania prac prowadzących do 

sprzedaży działek w Kisielowie. Radny powołał się na zapis uchwały nr XIX/139/08, który mówi o 

tym, że Wójt Gminy może zbyć teren, jeżeli nie jest on potrzebny do realizacji celów publicznych, 

a zdaniem radnego teren w Kisielowie jest przeznaczony na cele publiczne. Celem tym jest plac 

zabaw. 

Radny Karol Lipowczan uznał, że skierowanie do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa sprawy podopisywania umów na wywóz śmieci z właścicielami domków 

letniskowych jest bezzasadne. Tą kwestię powinni rozwiązać pracownicy urzędu.  

Sołtys Karol Alkier poprosił o „rozwiązanie problemu przejścia dla pieszych na ul. Wolności w 

Goleszowie”. 

 

Do powyższych wypowiedzi w następujący sposób odniósł się Wójt Gminy Krzysztof Glajcar: 

 trwają prace nad modyfikacją zasad odśnieżania. Sołtysi niebawem zostaną o zasadach tych 

poinformowani, 

 do ponoszenia kosztów na oświatę obligują nas przepisy prawa, 

 trwają prace nad rozwiązaniem problemu z przejściem dla pieszych w Goleszowie na ul. 

Wolności, 
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 kwota 39346 zł na odrolnienie parceli 259 w Kisielowie została wyliczona przez 

specjalistów, ponieważ tereny te posiadają wyższą klasę gruntów, a teren ten w planie 

zagospodarowania widnieje jako teren budowlany a nie rekreacyjny. Terenem rekreacyjnym jest 

teren boiska  klubu sportowego Wiki. Obecnie teren ten został klubowi wypowiedziany, a płot 

otaczający boisko zostanie przez pracowników urzędu rozebrany. Wójt Gminy podkreślił, że w 

związku ze złą sytuacją finansową gminy konieczna jest sprzedaż działek budowlanych w 

Kisielowie.  

W tym momencie radny Piotr Nowak ponowił wniosek wstrzymania prac prowadzących do 

sprzedaży działek w Kisielowie. Radny dodał, że parcela 259 jest przeznaczona na cele rekreacyjne 

a nie budowlane.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka uznał, że wniosek radnego powinien 

być skierowany do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, a Wójt 

Gminy Krzysztof Glajcar poprosił radnego Piotra Nowaka o wskazanie źródła, skąd gmina ma 

pozyskać środki na zamknięcie budżetu, jeżeli nie będzie mogła sprzedać działek? 

Radny Piotr Nowak na zapytanie wójta odpowiedział, że nie wie skąd pozyskać środki i zażądał 

przegłosowania swojego wniosku.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie, jednakże w wyniku panującego na sali w tym 

momencie gwaru nie ustalono wyniku głosowania. Głosowanie zostało ponowione.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 0 radnych 

„Przeciw” głosowało: 6 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 5 radnych  

 Wnioskodawca radny Piotr Nowak nie wziął udziału w głosowaniu.  

Z powyższym stwierdzeniem nie zgodził się radny Piotr Nowak, twierdząc, że brał udział w 

głosowaniu i głosował za przyjęciem wniosku. 

 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poddał pod głosowanie swój wniosek w 

sprawie skierowania problemu sprzedaży działek pod obrady Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 12 radnych 

Następnie przewodniczący Karol Lipowczan poprosił przewodniczącego Rady Gminy o 

sformułowanie na piśmie powyższego wniosku. 
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Ad. 17. Informacje. 

Przewodniczący ogłosił propozycję terminów posiedzeń komisji: 

1.10 – posiedzenie Komisji Statutowej, 

21.10 – posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

22.10 i 29.10  – posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji  

23.10 – posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

24.10 – posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

 

Radny Karol Lipowczan zaprosił chętnych do udziału w zorganizowanym zwiedzaniu zakładu 

EKOM w Ogrodzonej oraz podziękował za wykonanie wodociągu w Goleszowie Równi. 

 

Ad.18. Zakończenie XXXI sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka o 

godz. 1505 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXI sesję Rady Gminy Goleszów”. 

 

 

Na tym protokół zakończono.   

 

 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  Aleksandra Duda 


